
Leczenie Mago
Nie udało nam się jeszcze pozbierać po odejściu Aurorki, kiedy
spadły na nas kolejne złe wieści. To miała być zwykła cykliczna
kontrola. Na wszelki wypadek u Mago pobrano także krew.
Podwyższone parametry wątrobowe oczywiście nie były dobrą
informacją, ale i wet i my mieliśmy nadzieje, że to pozostałości
po…

Cel zrzutki
3 500 zł

Zeskanuj kod qr aparatem telefonu lub
wejdź pod adres
https://zrzutka.pl/yuvnhz

https://zrzutka.pl/yuvnhz

